
Het lid Lacin (SP) stelt voor de staatssecretaris te verzoeken de resultaten van het onderzoek naar de 
Lelylijn zo spoedig mogelijk naar de Kamer te sturen.  
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